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家長通告 2024-2025/157 
 

 澳洲英語學習團行程簡介會 
 

敬啟者： 

 

        為讓參與澳洲英語學習團同學對整個行程有更深入的了解，我校誠邀了是次承辦

學習團的旅行社到校向家長及學生們講解學習團的行程及注意事項，活動詳情如下： 

 

日期 11 月 30 日 (星期六) 

時間 下午 1 時正至 2 時 30 分 

地點 裘錦秋中學(屯門) 311 室 

備註 1. 參與澳洲英語學習團的學生必須出席，同時誠邀家長也一同出席。 

2. 學生需穿着整齊的校服或運動服出席。 

3. 行程簡介會中會由旅行社向大家講解申請澳洲旅遊電子簽證的注意事項， 

        請攜帶學生的特區護照正本、身份證正本及可經網上付款的信用卡。  

 

 

        如有查詢，請致電 2461 1555 與金浩暉助理校長聯絡。 

 

 

        此致 

貴家長 

 

 

   

 

        
 

 
 
 
 

  裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

 

 陳月平校長謹啟 
 

二零二四年十一月二十二日  

____________________________________________________________________________________ 
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  Parents Circular 2024-2025/157 
 

 Briefing Session for Australia English Study Tour 
 

Dear Parents, 

To provide students participating in the Australia English Study Tour with a more 

comprehensive understanding of the entire journey, we have invited the travel agency 

organizing this study tour to conduct a briefing session for parents and students. Details are as 

follows: 

 

Date November 30 (Saturday) 

Time 1:00 PM - 2:30 PM 

Venue Room 311, Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun) 

Remarks 1. Attendance is mandatory for all students participating in the Australia English 

Study Tour. Parents are cordially invited to attend as well.  

2. Students must wear proper school uniform or PE uniform.  

3. During the briefing session, the travel agency will explain important details  

about applying for the Australian Electronic Tourist Visa. Please bring:  

 

 
For enquiries, please contact Assistant Principal Mr. Kam Ho Fai at 2461 1555. 
 
Yours faithfully, 

 

 

 

 

 

 

Ms. Chan Yuet Ping 

Principal 

 

     

 

  
 

 
 
 

 
 

November 22, 2024 
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